

# Referat af bestyrelsesmøde

Mandag den 08. marts 2021

Klokken 19:30 - ca. 21:30

På Teams

TJÆREBORG G.F.



Deltagere: Hans, Jacob, Martin, Viggo

Afbud:

Referant: Martin

## REFERAT

<b>Pkt. 1</b>	<b>Godkendelse af dagsorden:</b> <input checked="" type="checkbox"/> Godkendt <input type="checkbox"/> Ej godkendt: _____	Ad 1)
<b>Pkt. 2</b>	<b>Generalforsamling:</b> - Dato: 26. maj, kl 19:00 - 22:00 (kommer an på restriktioner) - Valg: Hans og Jacob stiller op.	Ad 2) Som udgangspunkt bliver det fysisk møde ved Den Grønne Foyer.
<b>Pkt. 3</b>	<b>Dato for aflevering af budgetter:</b> - Udvalg skal aflevere deres budgetter senest 21. marts til Viggo. Viggo sender regnskabstal ud og guidelines.  - Bestyrelse godkender budgetter onsdag 14. april. Vi mødes kl 20:00.	Ad 3) Vi mødes fysisk, hvis muligt ellers via Teams.
<b>Pkt. 4</b>	<b>Opsamling fra udviklingsmøde med udvalg og DGI på Zoom:</b> <b>Hans har lavet et udkast til næste møde, dette drøftes i første omgang af bestyrelsen.</b>  - Et udkast til ændring af vedtægter (det er kun §1 - §7). Det er blot mine tanker – dem kan vi drøfte.  - En MATRIX (excel-ark) med det som jeg lige ser opgaverne, der er i foreningen. Hvor nogle af dem er fælles for alle. Der må I gerne overveje, hvad der skal tilføjes.  - Jeg har lavet et udkast til en forretningsorden som vi kan vende og der kan arbejdes videre på.	Ad 4) Hans snakker videre med Anders fra DGI for at få skabt et oplæg til næste møde den 7. april.  Kort opfølgingsmøde omkring oplægget til den 7. april. Dette afholdes af bestyrelsen den 6. april kl. 20:30 - 21:15 på Teams
<b>Pkt. 5</b>	<b>Evt.:</b>	Ad 5)
<b>Pkt. 6</b>	<b>Næste møde:</b> <b>7. April med DGI konsulent (Anders). Udviklingsmøde for alle udvalg.</b>	Ad 6)